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Referat møte om Oljefri Radøy 

Dato: 23/9/2015 
Sted: Rådhuset, Mager 
Deltakara: Stein Ove Valdersnes (brannsjef), Terje Håland (feier), Silje Østrebø (Naturvernforbundet) og 
Kristine S.Born (rådgjevar miljø). 
 
Kristine har tatt intiativ til et møte om oljefri prosjektet på Radøy og kalt inn til møte.  
Møte startet med presentasjon av Silje Østerbø og ein kort innføring i prosjektet.  
Målet med møte er å etablere en oversikt over oljetanker i kommunen og en plan for dette arbeidet. Det 
skal og diskuteres kva og korleis Radøy kommune ønskjer å handtere registrering av oljetanker, handtering 
av oljetanker, lovverk knytt til oljetanker og forureining og arbeidsfordelingen mellom feier og øvrig 
administrasjon.  
 
Etter litt samtale/diskusjon kjem vi fram til at feier begynner å bruke ein «ny» modul i komtek – 
brenseltank modul. Terje vil og jobbe med å få flyttet over informasjonen frå kommetrar feltet til 
brenseltankmodulen.   
 Kristine skal sjekke med dei firma som leverer olje (Padøy, Tufte AS, Norsk olje) om de har noen form for 
«kunderegister», dette ville gitt oversikt over anlegg i drift.  
Kristine og Silje vil arbeide litt med informasjon ut til ålmenta, men mål om å kunne kalle inn en del til 
infomøte før jul ut frå lister i komtek ol. 
Kristine skal og ta tak i litt informasjon rundt krav til dei firmane som handterer oljetakene før dei er 
gassfrie. Silje sender noe informasjon på dette. 
 
Stein Ove påpeker at det er viktig at feierens oppgaver kommer «ovenfra» så ikkje han blir svarteper. Det er 
viktig at kommuen setter fokus på oljefri parallellt med at feier samler inn naudsynte opplysinger.  
 
Det snakkes og endel om andre intreresante ting på miljø/oppvarming som kunne vore tatt tak i.  
 
Møte om oljefyr i kommunale bygg. 
Deltakara: Silje, Einar Færø og Kristine. 
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Einar sier at kommunen ikkje har nokon bygg med oljefyr/oljetank i dag. Hordabøheimen hadde slikt anlegg 
men er solgt, troleg og byttet varmekilde. Silje skal sjekke opp i om vi klasifiserer for Oljefri diplom.   
 
Med helsing 
 

 

Kristine Skaiaa Born  
rådgjevar landbruk  
 
Dette dokumentet er elektronisk godkjent og har difor ingen signatur. 
 
  
 
 

Kopi til: 
Einar Færø    
Lisbeth Toppe Alvær    
 
 

Mottakarar:    
Stein Ove Valdersnes    
Silje Østerbø    
Terje Håland    
 
 


